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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2016/17:95 Uteblivna pengar till lokal utveckling för 437 000 medborgare

Vid starten för Leaderprojekten 2007 var ambitionen att hela landet skulle 
kunna ta del av dessa utvecklingspengar – pengar som skulle användas för lokal 
småskalig utveckling, till nytta för hela landet.

Inför kommande period har man dock beslutat om ett urval på okända grunder 
som innebär att invånare i 31 kommuner i 8 län (Örebro, Västmanlands, 
Värmlands, Östergötlands, Jönköpings, Västerbottens, Dalarnas och Kalmar 
län) inte längre får några Leadermedel.

Någon motivering till detta har inte framkommit. Den nya fördelningen innebär 
dessutom att medel flyttas från perifera kommuner till mera storstadsnära 
kommuner.

Min fråga till statsrådet är:

 

Hur motiverar statsrådet som landsbygdsminister denna centralisering av 
utvecklingsmedel?

………………………………………

Lotta Olsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-10-13
Besvaras senast
2016-10-19 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


